
 
 
 

 
 
 

 

Zápis Zasedání AVOK – Ž 

St 20. října 2021, 11:00 – VK Brno (klubové prostory), ul. Kounicova (TJ Sokol Brno I)  

Přítomni: Gerža (Brno), Pirunčík (Olymp), Foltýn (Olymp), Čada (Prostějov), Wiesner (Královo Pole), Matula (Ostrava), 
Zaoral (Frýdek-Místek), Zemánek (Olomouc), Vlček (Přerov), Gálik (Liberec) 
Omluveni: ---  
Hosté: Kozáček (ČVS) 
 
 

1) Úvod 

- M. Gerža přivítal všechny přítomné.  

 
2) Podpora ČVS oddílům v EX-Ž 

- M. Gerža shrnul podporu jednotlivým oddílům EX-Ž.  
 

3) RD mládeže a nastavení pravidel ze strany ČVS 

- Tématika uvolňování mládežnických hráček do mládežnických reprezentací. Diskuse nad systémovým 
řešením a plánovanou kvalifikací ME JKY 2004. Konkrétní téma kvalifikace ME JKY 2004 bude řešeno dále na 
plánovaných jednáních AVOK Ž. 

- M. Gerža upozornil na povinnost uvolňovat hráčky do reprezentací mládeže, vyplývající ze smluv s ČVS. 
V případě nedodržování této povinnosti bude ČVS krátit platby vyplývající ze smluv. Tím není nějak omezena 
možnost individuální dohody s trenéry RD. V případě nedohody však platí rozhodnutí trenéra RD.   
3.1. AVOK Ž navrhuje neměnit systém a termíny EX-Ž kvůli plánované kvalifikaci ME JKY 2004 (hrané v dubnu 

2022). 
PRO: 10, PROTI:0, ZDRŽEL SE: 0 
Návrh byl přijat. 

 
4) Trenéři RD a jejich kompetence 

- Diskuse nad tématem se snahou najít smírčí řešení situace. V případě nedohody má trenér RD právo 
konečného rozhodnutí. 

 
5) Streaming a internetové přenosy utkání EX-Ž 

- M. Gerža a L. Kozáček informovali o průběhu jednání a přípravě spuštění streamovací platformy. Byly 
odpovězeny všechny dotazy.  

 
6) Dodržování povinného layoutu hřiště pro utkání EX-Ž  

- Jednatel ČVS s.r.o. upozorňuje na povinnosti dodržování court layoutu pří soutěžních utkáních EX-Ž, tzn. 
dodržování court layoutu oficiální hrací plochy pro sezonu 2021/22 (pevné panely kolem hřiště). V případě 
nedodržování této povinnosti, budou kráceny platby vyplývající ze smluv s ČVS, či ČVS s.r.o. 

 



 
 
 

 
 
 

 

7) Přestupní řád volejbalu a beachvolejbalu 

- Informace o vývoji a situaci k přestupnímu řádu volejbalu a beachvolejbalu.  
7.1. AVOK Ž nadále podporuje aktualizaci a úpravy v přestupním řádu volejbalu a beachvolejbalu. 

PRO: 10, PROTI: 0, ZDRŽEL: 0. 
Návrh byl přijat. 

 
8) Různé  

- M. Matula se dotázal na situaci ohledně výjimky hracích legín; M. Gerža okomentoval, že na posledním 
zasedání Výboru ČVS byla schválena výjimka, kterou dostal za úkol předseda STK zapracovat do aktuálního 
Rozpisu ČVS 

- Dotaz R. Wiesner zda je možné principiálně delegovat lajnové rozhodčí na utkání EX-Ž v případě zájmu 
družstev. 
 

- Diskuse nad tématem možné výchovy a školení rozhodčích v jednotlivých oddílech EX-Ž. 
8.1. Každý oddíl EX-Ž se zavazuje v kalendářním roce dodat 10 účastníků (starších 15 let) na školení 

rozhodčích III. třídy (nejnižší třída). 
PRO: 10; PROTI: 0; ZDRŽEL: 0 
Návrh byl přijat. 
 

- Diskuse na téma poplatků za přeložení utkání v soutěžním období. 
8.2. M. Gerža navrhuje neměnit poplatek 3 000 Kč za přeložení utkání po 15.8. 

PRO: 6, PROTI: 4, ZDRŽEL SE: 0 
Návrh byl přijat. 
 

- Diskuse na téma přestupů hráček do USA a EU. 
8.3. Návrh na společný postup pro zajištění právního servisu v této problematice, jednotlivé kluby přispějí 

5 000 CZK.  
PRO: 9, PROTI: 1, ZDRŽEL SE: 0 
Návrh byl přijat. 
  

- Diskuse nad tématem a systematikou rozdělování motivačních dotací. AVOK-Ž požaduje detailní informaci o 
rozdělení prostředků pro SCM, SPS a motivačních dotací. 
   

- Diskuse nad tématem omezení počtu zahraničních hráček na hřišti.  
8.4. AVOK Ž odsouhlasil záměr omezení počtu zahraničních hráček v soutěžních utkání EX-Ž na hřišti.  

PRO: 8; PROTI: 0; ZDRŽEL SE: 0 (2 zástupci oddílů již opustili jednání) 
Návrh byl přijat.  

 
9) Diskuse 

- Další zasedání AVOK-Ž se uskuteční 7.12.2021 v Liberci (čas bude upřesněn).  

 
10) Závěr 

 
Zapsal: L. Kozáček; Schválil: M. Gerža 



 
 
 

 
 
 

 

 
 


